



**LINX uOttawa**

## **Description**

The name of the club is *LINX*. The main objectives of *LINX* includes serving students by offering access to peer-peer buddy systems with the hope of guiding new students through their first years and improving the university's overall atmosphere. *LINX* will provide a more direct avenue to connect with students and offer workshops in basic skills that will enable all students to ease the transition into online learning.

Le nom du club est *LINX*. Les principaux buts de *LINX* consiste du service pour les étudiants en leur donnant accès à des systèmes entre pairs dans l'espoir de guider les nouveaux étudiants au cours de leurs premières années et d'améliorer l'atmosphère générale de l'université. *LINX* fournit une manière plus directe pour se prendre contact avec les étudiants et offre des ateliers sur les compétences de base qui permettront à tous les étudiants de faciliter la transition vers l'apprentissage.

## **Constitution of LINX**

### **1. Name**

The name of the club is *LINX*.

Explanation: The name of the club is inspired from a secondary school program called Link. We ended up choosing Linx because it sounds like connecting multiple links referring to links in the university community, social life, and academics.

### **2. Aims and Objectives**

The main aims and objectives of *LINX* are as follows:

- 2.1.** Serving students by offering access to peer-peer buddy systems with the hope of guiding new students through their first years and improving the university's overall atmosphere.
- 2.2.** Provide a more direct avenue to connect with students and increase the ease of accessibility to resources for students
- 2.3.** Offering workshops in basic skills that will enable all students to ease the transition into online learning

### **3. Attaining Membership**

*LINX* openly admits students to its membership and does not discriminate on the basis of race, colour, creed, sex, sexual orientation, marital status, personal appearance, age, national origin, political affiliation, physical or mental disability.

Mentors and mentees will be expected to fill out forms to find an optimal match. These matches will not depend on academic standing. Mentors and mentees have the choice to request someone of the same race, creed, sex, sexual orientation, marital status, personal appearance, age, national origin, political affiliation, physical or mental disability. This information will remain confidential among the committee members until mentors and mentees have been matched.

### **4. Executive committee**

- 4.1. Presidents (3)**, serve as the Chairpersons of the group and are responsible for all logistical concerns such as club registration, club orientation, etc. The Presidents serve as the main contact for the Vice President and are responsible for interfacing with other clubs, campus offices, and individuals to expand the club and its resources. Furthermore, the Presidents stand ready to provide support for any Officer by sharing their responsibilities. The delegation of responsibility will also be the President's duty.
- 4.2. VP Marketing (1)**, promote and supervise day to day club operations. This position will require handling our social media platforms and maintaining an online presence. This position will also entail replying to any inquiries sent to any of our social media platforms.
- 4.3. VP HR (1)**, ensuring that each mentor and mentee is in a comfortable and productive situation. This person will need to maintain a stable line of communication with each

mentor and mentee via surveys, online chats, or any other method to ensure that everyone is having a pleasant experience with their mentor/mentee.

- 4.4. **Faculty Chairs (6)**, there are six different undergraduate faculties at the University of Ottawa each with a chair to help direct the committee. Each committee chair will join the executive team in meetings once a month, or as needed, and will keep the Executive Committee informed of happenings and development in their respective.
- 4.5. **Ambassadors (3)**, recipients of this role will promote the club and assist in recruiting our mentors and mentees. They will also be in charge of sharing information about the operation of the club with the uOttawa community.

## **Constitution de LINX**

### **1. Nom**

Le nom du club est LINX.

Explication: Le nom du club est inspiré d'un programme d'études secondaires appelé Link. Nous avons fini par choisir Linx car cela ressemble à connecter plusieurs liens faisant référence à des liens dans la communauté universitaire, la vie sociale et les universitaires.

### **2. Aims and Objectives**

Les principaux buts et objectifs de LINX sont les suivants:

- 2.1. Servir les étudiants en leur donnant accès à des systèmes entre pairs dans l'espoir de guider les nouveaux étudiants au cours de leurs premières années et d'améliorer l'atmosphère générale de l'université.
- 2.2. Fournir une manière plus directe pour se prendre contact avec les étudiants et augmenter la facilité d'accès aux ressources pour les étudiants
- 2.3. Offrir des ateliers sur les compétences de base qui permettront à tous les étudiants de faciliter la transition vers l'apprentissage en ligne

### **3. Attaining Membership**

LINX accepte facilement les étudiants comme ses membres et ne fait aucune discrimination sur la base de la race, de la couleur, de la croyance, du sexe, de l'orientation sexuelle, de l'état matrimonial, de l'apparence personnelle, de l'âge, de l'origine nationale, de l'affiliation politique, du handicap physique ou mental.

Les mentors et les mentorés devront remplir des formulaires pour avoir une correspondance parfaite du jumelage. Ces jumelages ne dépendront pas du niveau académique. Les mentors et les mentorés ont le choix de demander à une personne de la même race, croyance, sexe, orientation sexuelle, état matrimonial, apparence personnelle, âge, origine nationale, affiliation politique, handicap physique ou mental. Ces informations resteront confidentielles parmi les membres du comité jusqu'à ce que les mentors et les mentorés soient jumelés.

### **4. Executive committee**

- 4.1. **Présidents (3)** Les présidents (3) agissent en tant que présidents du groupe et sont responsables de toutes les questions logistiques telles que l'inscription au club, l'orientation du club, etc. Les présidents servent de contact principal pour le vice-président et sont responsables de l'interface avec les autres clubs, campus des bureaux et des individus pour développer le club et ses ressources. En outre, les présidents sont prêts à fournir un soutien à tout agent en partageant leurs responsabilités. La délégation de responsabilité sera également le devoir du Président.
- 4.2. **VP Marketing (1)** Promouvoir et superviser les opérations quotidiennes du club. Ce poste nécessitera la gestion de nos plateformes de médias sociaux et le maintien d'une présence en ligne. Ce poste implique également de répondre à toute demande envoyée à l'une de nos plateformes de médias sociaux.
- 4.3. **VP HR (1)** S'assurant que chaque mentor et mentoré est dans une situation confortable et productive. Cette personne devra maintenir une ligne de communication

stable avec chaque mentor et mentoré via des sondages, des chats en ligne ou toute autre méthode pour s'assurer que tout le monde passe une expérience agréable avec son mentor / mentoré.

- 4.4. Chaires de facultés (6)** Il y a six facultés de premier cycle différentes à l'Université d'Ottawa, chacune avec une chaire pour aider à diriger le comité. Chaque président de comité se joindra à l'équipe de direction lors de réunions une fois par mois, ou selon les besoins, et tiendra le comité de direction informé des événements et de l'évolution de leurs activités respectives.
- 4.5. Ambassadors (3)** Les récipiendaires de ce rôle feront la promotion du club et aideront au recrutement de nos mentors et mentorés. Ils seront également chargés de partager l'information sur le fonctionnement du club avec la communauté de l'Université d'Ottawa